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专业客商前台操作说明



一、注册账号

1、访问网址：https://s.gdte.org.cn/GW，进入专业客商登录/注册页面，输入手机号/邮箱，获
取验证码进行账号注册；

PC端 手机端



一、注册账号

2、填写专业客商报名信息，点击【下一步】；
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一、注册账号

3、勾选问卷部分相关内容后，点击【下一步】；
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一、注册账号

4、确认信息无误后，点击【确认】进行提交。
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一、注册账号

5、信息提交后，进入【等待审核】页面。
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二、登录个人中心

可点击【个人中心】或后续通过网址：https://s.gdte.org.cn/GW，进入登录页面，手机/邮箱

获取验证码登录个人中心查看审核状态。
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三、前往展区

【前往展区】页面，专业客商可在展区进行浏览、在线询盘以及预约洽谈等操作。



三、基本信息

【基本信息】页面，专业客商可点击【编辑个人信息】进行专业客商信息编辑，完成后点击保存。



四、注册确认

【注册确认】页面，审核通过后生成专业客商专属注册确认函，可在该页面查看并进行打印和下载。



五、分享邀请

【分享邀请】页面，主办方创建海报并发布，专业客商可以在该页面下载海报，通过海报邀请他人
参会。



六、邀请报告

【邀请报告】页面，专业客商可以查看邀请明细和统计数据。



七、我的名片夹

【我的名片夹】页面，专业客商可以查看收到的名片，也可以对自己的名片进行编辑和更换样式。



八、账号信息

【账号信息】页面，专业客商可进行登录手机账号以及邮箱、密码的修改设置。
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Operation Instructions for the Professional Visitor



I. Register Account

1、Access the website: https://s.gdte.org.cn/rG and go to the Professional Visitor 
Login/Register page. Enter your mobile phone number/email address and obtain the 
verification code to register for an account.
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I. Register Account

2、Fill in the registration information for professional visitor and click "Next"；
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I. Register Account

3、After selecting the relevant contents in the questionnaire section, click "Next"；
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I. Register Account
t
4、After confirming that the information is correct, click "Confirm" to submit.
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I. Register Account

5、After submitting the information, it will enter the "Waiting for Review" page.
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II. Log in

You can click on "Personal Center" or later access the login page via the website: 
https://s.gdte.org.cn/rG to check the review status by logging in with your 
phone/email verification code in the Personal Center.

PC端 手机端



III. My Info

On the "My Info" page, professional visitor can click on "Edit Personal Information" to 
edit their professional information, and then click "Save" after completion.



IV. Confirmation Letter

On the "Confirmation Letter" page, a professional visitor-exclusive registration 
confirmation letter will be generated after passing the review, which can be viewed, 
printed, and downloaded on this page.



V. Poster Sharing

On the "Poster Sharing" page, the organizer creates and releases posters. Professional 
visitor can download the posters on this page and invite others to participate in the 
event through the posters.



VI. Invitation Report

On the "Invitation Report" page, professional visitor can view invitation details and 
statistical data.



VII. Business Cards

On the "Business Cards" page, professional visitor can view the received business cards 
and also edit and change the style of their own business cards.



VIII. My Account
On the "My Account" page, professional visitor can modify their login phone number, 
email, and password settings.




